

上海精武體育總會

SHANGHAI CHIN WOO ATHLETIC FEDERATION

地址:上海市四川北路 1702 弄 30 号 电话: 63241162 63830996 传真: 63241162 网址: www.chin woo.org.cn. www.shanghai-chin woo.com E-mail: chin woo@citiz.net

2014 年第 13 届世界精武武术文化大会总则

一、主办单位:世界精武联谊会

二、承办单位:上海精武体育总会

三、日期: 2014年8月15日-18日

四、地 点:中国 上海精武体育馆

五、内容:

1、第 13 届世界精武武术文化大会武术套路、武术散打、舞龙舞狮、书法、绘画、象棋 类等比赛:

2、世界精武联谊会执委会会议、会长联席会议。

六、参赛资格:

- 1、以世界精武联谊会成员会为单位组成代表团参加。报名队数、参赛人数见各项规程。
- 2、未加入世界精武联谊会的其他团体参加比赛,不计成绩。

七、经 费:参赛人员除往返旅费自理外,联谊会成员会每人每天缴付 350 元人民币,其他团体每人每天缴付 400 元人民币,观摩人员每人每天缴付 450 元人民币。缴付费用包括:食宿费、观光、招待会、接送等。费用不足部分由承办单位承担。担任比赛裁判员,大会期间食宿有承办单位负责。

八、报名日期:

第一次报名: 2014年3月30日前(报代表团总人数)

第二次报名: 2014年5月30日前(最终确认代表团人员名单和参赛项目)

报名时请附上每位人员正面二寸免冠照一张。

九、报到

- 1、各代表团于2014年8月14日(周四)到大会报到,8月19离会。
- 2、各代表团提前将抵达的时间、日期、航班和人数的详情告知大会,以便安排接迎。

十、世界精武联谊会会长联席会议

- 1、大会期间召开世界精武联谊会各成员会会长联席会议。各成员会如有提案,请以书面 形式在2014年6月30日前,寄到联谊会秘书处,以便安排议程。
- 2、世界精武联谊会各成员会可派会长或代表 2~3 名出席,非联谊会的精武会代表 1~2 名可列席会议。

十一、其他事项:

- 1、参加代表团请各自携带标准国旗和会旗(3号旗)。
- 2、友会互相交换纪念品,在大会安排的活动中进行(以大会安排为准)
- 3、各代表团负责各自办理参加大会人员的人身保险(或委托承办方办理)。大会期间发生伤病等,均由各代表团自行负责,承办方予以协助并提供方便。

承办单位联系方式:

联系地址:上海精武体育总会(上海四川北路 1702 弄 30 号)

邮 编: 200080

联系电话: 63830996 63241162

联系人: 刘黎平

传真号码: 63830996

E-mail: chinwooliu@163.com

附件:

附件一:第一次报名表

附件二: 第二次报名内容

附件三: 代表团成员名单汇总表

附件四:参加会长联席会议人员名单

附件五: 武术套路比赛规程及报名表

附件六: 散打比赛规程及报名表

附件七:书法比赛规程及报名表

附件八:绘画比赛规程及报名表

附件九: 象棋比赛规程及报名表

附件十: 舞龙舞狮比赛规程及报名表





上海精武體育總會

SHANGHAI CHIN WOO ATHLETIC FEDERATION

地址:上海市四川北路 1702 弄 30 号 电话: 63241162 63830996 传真: 63241162 网址: www.chin woo.org.cn. www.shanghai-chin woo.com E-mail: chin woo@citiz.net

The General Principles of the 13th 2014 World Martial Arts Cultural Competition

- Organizer: The World Chin Woo Federation

二、Executive: Shanghai Chin Woo Athletic Federation

三、Date: August 15th-18th, 2014

四、Place: China Shanghai Chin Woo Indoor Stadium

五、Content:

- 1. Martial Arts Routine, the Chinese Kongfu Sanda, Dragon-Lion Dance, Calligraphy, Panting, Chinese Chess of The thirteenth World Chin Woo Martial Arts Cultural:
- 2. The executive committee meeting and joint conference of the presidents of World Chin Woo Federation.
- 六、Qualification:
- 1. Attend the competition as a delegation of World Chin Woo Association. See the rules about number of registration and number of participation
- 2. Other delegates who do not join in the World Chin Woo Association will have no results.
- 七、Funds: Participants shall bear daily round-trip travelling expenses, members of association shall pay 350 RMB per person per day, and members of other groups shall pay 400 RMB per person per day. The expenses include: accommodation fee, excursion fee, reception fee, transportation fee, etc. Executive shall pay the insufficiency. Executive shall be in charge of the match referees and accommodation during the competition.

八、Registration Date:

The First Registration: Submit the total number of delegation before March 30th,

Please attach one 2 inches recent photograph without hat.

九、Registration

- 1. Delegates shall register to the organizer on August 14th, 2014 (Thursday), and leave on August 19th.
- 2. Delegates shall inform the organizer of the detailed information about the arrival time, date, fight and number of people in advance for reception.
- +. Joint Conference of the presidents of World Chin Woo Associations
- 1. Joint Conference of the president of World Chin Woo Association will be hosted during the competition. If any member has a proposal, please send it to the association secretariat before June 30th, 2014 in written form for the agenda.
- 2. Each member of World Chin Woo Association can appoint the president or 2-3 delegates to attend the conference, Chin Woo Federations which are not the associations can appoint 1-2 people to attend the meeting.

十一、Other Matters:

- 1. Each delegate shall carry the standard flag and the event flag (NO. 3 flag).
- Associations shall exchange souvenirs in the activities arranged by the organizer (The time is subject to the arrangement).
- 3. Each delegate shall be in charge of conducting personal insurances of participants (or entrust the executive with that). Each delegate shall responsible for the injuries on their own account, the executive shall provide coordination and convenience.

Contact Information of Executive:

Address: Shanghai Chin Woo Athletic Federation (No. 30, Lane 1702, North Sichuan Road, Shanghai)

Postcode: 200080

Telephone: 63830996 63241162

Contact: Liu Liping Fax Number: 63830996

E-mail: chinwooliu@163.com

Shanghai Chin Woo Athletic Federation

November10th, 2013